

您现在的位置: [首页](#)>[研究生教育](#)>[研究生部](#)>[专业和导师](#)>等离子体物理

揭银先

发表日期: 2009-11-25

作者: 研究生部

点击率:



【打印】



【小

中

大】

【关闭】



导师介绍



JIE Yinxian, Male, born in 1970, associate professor of Institute of Plasma Physics, Chinese Academy of Science. He graduated from Physics Department of Nanjing University in 1992. From 2002 to 2003, he worked at DRFC, Association EURATOM-CEA, France.

Main interests are plasma physics, study of Tokamak experiments, plasma diagnostics, FIR laser system and optics. His current research interests mainly include FIR DCN laser system on EAST Tokamak and experimental research of plasma physics.

JIE Yinxian, P. O. Box 1126, Hefei, Anhui, 230031, P. R. China.

Phone: 0551-5593248, Fax: 0551-5591310

E-mail: yx_jie@ipp.ac.cn

个人介绍

揭银先, 男, 1970年生, 中国科学院等离子体物理研究所副研究员。1992年毕业于南京大学物理系, 2002—2003年在法国欧洲原子能协会受控聚变研究部工作。主要研究领域: 等离子体物理、托卡马克实验、高温等离子体诊断、远红外激光和光学系统研究。近期主要从事于EAST托卡马克上DCN激光干涉仪研制和等离子体密度行为实验研究。

揭银先 安徽省合肥市1126信箱, 邮编: 230031,

电话: 0551-5593248; 传真: 0551-5591310

E-mail: yx_jie@ipp.ac.cn